
          Protokół  Nr IV/15                                    
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 22 stycznia 2015r.

Posiedzeniu IV Sesji przewodniczył Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Na Sesji podjęto Uchwały Nr IV/23-33/15.

1.Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady powitał wszystkich radnych i gości.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  sali  jest  13  radnych,  co  stanowi  kworum
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.

Do pełnienia obowiązku sekretarza obrad zaproponował:
- p.Aleksandra Tabackiego

Celem sprawniejszego  przeprowadzenia  obrad  powołał  również  Komisję  Uchwał  i  Wniosków,
w skład której weszli radni:

- p.Rajmund Gazda
- p.Damian Kiecka

Przewodniczącą Komisji został Radny Rajmund Gazda.

Powyższe kandydatury poddano pod głosowanie i przyjęto je przy 13 gł. „za” - jednogłośnie.

Na posiedzenie przybył Radny Bartłomiej Marek – obecnych 14 radnych. 

2.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Do przedstawionego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono żadnych wniosków 
dotyczących jego zmiany lub uzupełnienia.

3.Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołów z II i III Sesji 
Rady Miejskiej
Przewodniczący poinformował, że przed Sesją nie została zgłoszona żadna uwaga do protokołu.
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4.Uchwalenie budżetu miasta Orzesze na rok 2015

W trakcie punktu 4 na posiedzenie przybyła Radna Grażyna Bortlik – obecnych 15 radnych.

Na  wstępie  Przewodniczący  poinformował,  że  uchwalenie  budżetu  na  2015  rok  odbędzie  się 
zgodnie  z  zapisem  Uchwały  Nr  XLIII/395/10  Rady  Miejskiej  Orzesze  z  dnia  24.06.2010r.
w sprawie  trybu  prac  nad  projektem uchwały budżetowej.  Przedstawił,  że  projekt  budżetu  był 
szczegółowo analizowany przez poszczególne Komisje. Odczytał wnioski Komisji – załącznik Nr 1 
do protokołu. Następnie przedstawił stanowisko Burmistrza Miasta przyjmujące wniosek Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy – załącznik Nr 2 do protokołu. 
Odczytał:
− Uchwałę Nr 4100/IV/245/2014 z dnia 3 grudnia 2014r. IV Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Orzesze  projekcie  uchwały  budżetowej  na  2015  rok  wraz  z  uzasadnieniem  i  materiałami 
informacyjnymi – załącznik Nr 3 do protokołu,

− Uchwałę Nr 4100/IV/247/2014 z dnia 3 grudnia 2014r. IV Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Orzesze projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 – 
załącznik Nr 4 do protokołu,

− Uchwałę Nr 4100/IV/246/2014 z dnia 3 grudnia 2014r. IV Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej  w Katowicach  w sprawie  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu 
przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok Miasta Orzesze – załącznik Nr 5 do 
protokołu.

Przedstawił  również  protokół  z  dnia  27  listopada  2014r.  z  przeprowadzonych  konsultacji 
społecznych celem poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w 
art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie odnośnie projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Orzesze na 2015 rok - załącznik Nr 6 do protokołu.

Skarbnik Miasta p.Iwona Burszka przedstawiła, że projekt budżetu miasta na 2015 rok oraz Wielo-
letniej Prognozy Finansowej zostały terminowo złożone do Rady oraz Regionalnej Izby Obrachun-
kowej. Poinformowała, że budżet po omówieniu i uwzględnieniu zarówno autopoprawek jak i uwag 
Komisji przedstawia się następująco:

• dochody - 53.415.752zł,
• wydatki - 56.421.933zł,
• deficyt  3.006.181zł  sfinansowany  przychodami  pochodzącymi  z  kredytów  w  kwocie 

2.300.000zł oraz wolnych środków w kwocie 706.181zł,
• przychody - 4.193.361zł,
• rozchody - 1.187.180zł.

Wyjaśniła, że zadania ujęte w budżecie zaplanowano zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym.

Przewodniczący poinformował, że do budżetu roku 2015 zostały złożone propozycje zadań zarów-
no  przez  sołectwa  i  dzielnice,  jak  i  przez  radnych  czy  placówki  oświatowe.  Dodał,
że propozycje składane przez sołectwa i dzielnice w większości dotyczyły remontów dróg. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Uchwałę:
- Nr IV/23/15 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze, która 

została przyjęta przy 14 gł. „za” i 1 gł. „przeciw”,
- Nr IV/24/15 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Orzesze na 2015 rok, która została przyjęta 

przy 14 gł. „za” i 1 gł. „przeciw”.
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5.Podjęcie uchwał w sprawie:

• zatwierdzenia  Taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  dla  Miasta  Orzesze 
przedstawionej  przez  Rejonowe  Przedsiębiorstwo  Wodociągów  i  Kanalizacji
w Tychach S.A. na okres od dnia 12 marca 2015r. do dnia 11 marca 2016r.

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę dla Miasta Orzesze 
przedstawionej przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A. na 
okres od dnia 12 marca 2015r. do dnia 11 marca 2016r. w wyniku głosowania została podjęta przy 
14 gł. „za” i 1 gł. „przeciw”.

Przewodniczący poinformował,  że ceny wody nie  ulegają  podwyższeniu  i  będą  w takiej  samej 
wysokości  jak w roku 2014. Wyjaśnił,  że  w materiałach  na sesję została  radnym przesłana  do 
zapoznania  się  informacja,  dotycząca  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń 
wodociągowych  w  Gminie  Orzesze  na  lata  2015-2018,  opracowanego  przez  Rejonowe 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna.

• ustalenia trybu udzielania  i  rozliczania  dotacji  z  budżetu  Miasta Orzesze  dla szkół 
niepublicznych  o  uprawnieniach  szkół  publicznych,  dla  niepublicznych  przedszkoli 
oraz  dla  niepublicznych  innych  form  wychowania  przedszkolnego  prowadzonych 
przez osoby prawne i fizyczne na terenie Miasta Orzesze oraz trybu i zakresu kontroli  
prawidłowości ich wykorzystania

Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisje: 
- Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy,
- Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu.

Uchwała w sprawie  ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Orzesze dla 
szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, dla niepublicznych przedszkoli oraz dla 
niepublicznych  innych  form  wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  przez  osoby  prawne
i fizyczne na terenie Miasta Orzesze oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 
w wyniku głosowania została podjęta przy 15 gł. „za” - jednogłośnie.

• udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu  w  formie  dotacji
z  przeznaczeniem  na  finansowanie  płac  i  pochodnych  od  płac  etatu  Centrum 
Powiadamiania Ratunkowego w 2015 roku

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Pani Sonia Janecka wyjaśniła, że dotacja przekazywana będzie na finansowanie płac i pochodnych 
od płac, etatu dyspozytora Centrum Powiadamiania Ratunkowego w 2015 roku. Dodała, że kwota 
dotacji  ustalana  jest  w przeliczeniu  na  liczbę  mieszkańców  danego  miasta,  jednak  w budżecie 
została  ujęta  kwota  niższa  i  nie  zabezpiecza  ona  pełnej  kwoty  wnioskowanej  przez  Powiat 
Mikołowski.

Uchwała w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w formie dotacji
z  przeznaczeniem  na  finansowanie  płac  i  pochodnych  od  płac  etatu  Centrum  Powiadamiania 
Ratunkowego w 2015 roku w wyniku głosowania została podjęta przy 15 gł. „za” - jednogłośnie.
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• udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Województwa  Śląskiego  na  finansowanie 
zadania własnego na 2015 rok

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Komunalnego  p.Benedykt  Kurcok  poinformował,  że  pomoc  finansowa 
dotyczy  linii  komunikacyjnych,  których  organizatorem  jest  Województwo  Śląskie.  Dodał,
że  Województwo  nie  posiada  środków  na  finansowanie  tych  linii  i  musiałyby  być  one 
zlikwidowane.  Wyjaśnił,  że  gminy  których  ta  komunikacja  dotyczy  podjęły  decyzję  o  ich 
finansowaniu, co pozwoli na ich utrzymanie.  

Uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Województwa  Śląskiego  na 
finansowanie zadania własnego na 2015 rok w wyniku głosowania została podjęta przy 14 gł. „za”
i 1 gł. „wstrzymującym się”.

• pozytywnej  opinii  dotyczącej  zmiany  granic  administracyjnych  Gminy  Orzesze
z Gminą Kobiór

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  p.Maciej  Bany 
poinformował, że sprawa wynikła przy wymianie dowodów osobistych w 2008 roku, kiedy okazało 
się że mieszkańcy kilku domów mieszczących się na terenie Zgonia administracyjnie należą do 
Gminy Kobiór.  Przedstawił,  że  na  wniosek tych  mieszkańców została  wszczęta  cała  procedura 
dotycząca  regulacji  granic  i  w  roku  ubiegłym  został  złożony  do  Ministra  Administracji
i  Cyfryzacji  stosowny  wniosek.  Wyjaśnił,  że  na  etapie  opiniowania  projektu  zmiany  granic, 
Komisarz wyborczy zakwestionował tą zmianę, ze względu na zapis art.203 Kodeksu wyborczego, 
który  mówi  iż  zmiana  granic  powiatów  nie  jest  dopuszczalna  w  okresie  12  miesięcy 
poprzedzających upływ kadencji  Sejmu.  Dopowiedział,  że  Gmina Kobiór  w trakcie  załatwiania 
sprawy wystąpiła także z wnioskiem o rekompensatę finansową polegającą na dokonywaniu przez 
Orzesze wpłaty przez okres 5 lat kwoty 20tys.zł rocznie z tytułu utraconych dochodów. Przedstawił, 
że stanowisko poprzedniej Rady było, aby do tematu rekompensaty powrócić po usankcjonowaniu 
zmiany granic.

Burmistrz  stwierdził,  że  po przeprowadzeniu  zmiany granic  będą z  Gminą Kobiór  prowadzone 
rozmowy na temat odstąpienia od rekompensaty finansowej. Dodał, że podnoszonym argumentem 
będzie utrzymywanie przez Gminę Orzesze przez tyle lat całej infrastruktury.

Uchwała w sprawie pozytywnej opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych Gminy Orzesze 
z Gminą Kobiór w wyniku głosowania została podjęta przy 15 gł. „za” - jednogłośnie.

• wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w Orzeszu przy 
ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  p.Maciej  Bany 
poinformował,  że  dzierżawa  dotyczy  dotychczasowego  dzierżawcy  terenu  pod  pomieszczenie 
gospodarcze.
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Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  części  nieruchomości  położonej
w Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 w wyniku głosowania została 
podjęta przy 15 gł. „za” - jednogłośnie.

• wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w Orzeszu przy 
ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 (dwa projekty uchwał o powierzchni 
268,40m2, 504m2)

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  p.Maciej  Bany 
poinformował,  że  dzierżawa  dotyczy  dotychczasowych  dzierżawców  terenu  na  prowadzenie 
ogródków działkowych.

Uchwały  Nr  IV/31/15  i  Nr  IV/32/15  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  części 
nieruchomości  położonej  w  Orzeszu  przy  ul.Fabrycznej  oznaczonej  jako  działka  nr  1074/28
w drodze oddzielnego głosowania zostały podjęte przy 15 gł. „za” – jednogłośnie.

• wyrażenia  zgody  na  przyjęcie  na  rzecz  Gminy  Orzesze  darowizny  nieruchomości 
stanowiącej własność Skarbu Państwa

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  p.Maciej  Bany 
poinformował, że na części przedmiotowej nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 
mieści się boisko. Dodał, że aby gmina mogła stać się pełnoprawnym właścicielem tego terenu 
musi wystąpić do Starostwa o przekazanie darowizny na rzecz gminy.

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przyjęcie  na  rzecz  Gminy  Orzesze  darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa  w wyniku głosowania została podjęta przy
15 gł. „za” - jednogłośnie.

6.Zatwierdzenie planów pracy Rady oraz poszczególnych Komisji na rok 2015
Plan pracy Rady oraz plany poszczególnych komisji zostały poddane pod oddzielane głosowanie.

W wyniku głosowania plan pracy:

• Rady na rok 2015 został przyjęty przy 15 gł. „za” – jednogłośnie,
• Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu na I kwartał 2015 roku został przy-

jęty przy 15 gł. „za” – jednogłośnie,

• Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy na rok 2015 zo-
stał przyjęty przy 15 gł. „za” – jednogłośnie,

• Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa na rok 2015 został przyjęty przy 15 gł. 
„za” – jednogłośnie,

• Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2015 roku został przyjęty przy 15 gł. „za” – jednogłośnie.
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7.Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje
Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym bo Biura Rady nie wpłynęła żadna 
interpelacja. 

8.Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym oraz zapytania i wolne wnioski
Burmistrz  na  wstępie  podziękował  Radzie  za  uchwalenie  budżetu  oraz  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej. Dodał, że na kolejnych sesjach będą proponowane zmiany budżetu. Stwierdził, że chce 
zaproponować  radnym  inną  formę  sprawozdania  z  prac  w  okresie  międzysesyjnym,  aby 
przedstawiane  były  najważniejsze  sprawy.  Omówił  sprawozdanie,  które  zamieszczone  jest
w załączniku Nr 7 do protokołu. Dodał, że:

• odnośnie  rozbudowy  Szkoły  w  Mościskach  odbyły  się  już  dwa  robocze  spotkania
i planowane jest także łączone posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji
i  Sportu  oraz  Komisji  Ładu  i  Porządku  oraz  Przestrzegania  Prawa.  Poinformował,  że 
zaplanowana w budżecie kwota może nie wystarczyć na to zadanie i jego realizacja będzie 
musiała zostać rozłożona na okres 2 lat. Stwierdził, że może na to zadanie będzie możliwe 
pozyskanie dofinansowania w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, co jednak 
będzie odbywało się w trybie konkursowym,

• na dofinansowanie budowy boiska wielofunkcyjnego wraz z  bieżnią przy Zespole Szkół
w Orzeszu wniosek został złożony terminowo i do końca marca powinna się pojawić lista 
projektów, które zostaną dofinansowane. Poinformował, że dofinansowanie można uzyskać 
w  wysokości  33%  kosztu  inwestycji  sportowej,  co  zgodnie  z  podpisaną  z  wykonawcą 
umową na kwotę 463tys.zł będzie stanowiło dofinansowanie w wysokości 150tys.zł,

• koszt usługi aplikacji „Wywozik Orzesze” wynosi 350zł /netto/ miesięcznie i do tej pory 
było ok. 400 pobrań,

• zostanie  radnym przedłożone zestawienie dróg,  które wymagają remontu.  Dopowiedział,
że zaplanowany jest w latach 2018-2020 na całym odcinku remont drogi od Rudy Śląskiej 
do Rybnika. Wyjaśnił, że wystąpi o przyspieszenie remontu na odcinku Bełk-Orzesze.

Radny  Eugeniusz  Szala  zaproponował,  aby  sprawozdania  radnym  były  dostarczane
w dotychczasowej formie, co umożliwiało zapoznawanie się z działaniami prowadzonymi przez 
Urząd w okresie między sesjami.

W związku z pytaniami wyjaśniono, że:

• temat dotyczący schroniska dla zwierząt będzie przedstawiony na spotkaniu Gmin Powiatu 
Mikołowskiego,

• corocznie prowadzony jest przegląd dróg, po którym sporządzane są konkretne zalecenia
i typowane są drogi do remontu. Dodano, że zabezpieczone w budżecie środki finansowe 
nie wystarczą na realizację wszystkich potrzeb i do remontu zostaną wyznaczone odcinki 
dróg w najgorszym stanie.  Poinformowano, że propozycje planu remontów dróg zostaną 
przedstawione na kolejnej sesji,

• Rada nie musi uchwalić stawek za wodę, jednak stawki zaproponowane przez RPWiK i tak 
zgodnie  z  ustawą  wejdą  w  życie  po  upływie  70  dni  od  dnia  złożenia  wniosku  o  ich 
zatwierdzenie. Dodano, że jak co roku RPWiK zaproponował podwyżkę tej stawki, jednak 
w wyniku 1,5 godzinnych negocjacji ustalono, że stawka nie ulegnie podwyżce i pozostanie 
na poziomie roku 2014. Poinformowano, że w stawce za wodę założony jest także remont 
sieci na rozległym terenie Orzesza,  
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• jeżeli kwota zarezerwowana w budżecie na dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego 
dla  jednostki  w  Gardawicach  nie  wystarczy,  to  zakup  nie  zostanie  zrealizowany
a zabezpieczone środki będą mogły być przesunięte na inne zadanie,

• na następną sesję zostanie radnym przedłożony projekt uchwały z nowymi stawkami opłaty 
targowej, aby zmniejszyć stawki dla handlujących poza targowiskiem. Dodano, że każda 
sprzedaż płodów rolnych poza swoim gospodarstwem jest już zaliczana do handlu i takie 
osoby nie mogą być zwolnione z opłaty targowej,

Radna Zgonia zwróciła się o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic Akacjowa, Klubowa
i Kobiórska.

Radny Eugeniusz  Buchalik  zwrócił  uwagę,  że  sporo  znaków pojawiło  się  na  drogach  w  roku 
ubiegłym a nie zadbano o oznakowanie poziome.

W związku z pytaniem Radny Powiatowy p.Andrzej Bujok wyjaśnił, że w budżecie Powiatu nie są 
zabezpieczone środki finansowe na prace związane z obiektem Ośrodka Zdrowia w Orzeszu oraz 
jego obejściem. Dodał, że zawnioskował o przedstawienie uwarunkowań jakie wynikają z umowy 
dzierżawy tego obiektu oraz wycenę prac remontu obejścia oraz schodów.

Burmistrz dodał, że ze względu na zły stan nawierzchni utrudniony jest też dojazd do Ośrodka 
Zdrowia w Zawiści.  

Pan Andrzej Bujok poinformował, że w budżecie Powiatu na remonty dróg przewidziana jest kwota 
560tys.zł. Dodał, że prawdopodobnie zaistnieje możliwość podziału dodatkowej kwoty 1,5mln.zł, 
która w budżecie Powiatu zabezpieczana była na dofinansowanie remontu drogi w Ornontowicach 
zaplanowanej  do realizacji  w ramach schetynówek.  Wyjaśnił,  że  całe  zadanie opiewa na kwotę 
6mln.zł,  z  czego 1,5ml.zł  miało  być  dofinansowane przez Gminę Ornontowice  i  3mln.zł  przez 
Ministerstwo,  co  jednak  nie  uzyskało  akceptacji  Ministerstwa,  w  związku  z  czym  zadanie 
prawdopodobnie nie będzie realizowane.

Przewodniczący przedstawił pismo:

• Radnego Powiatowego p.Józefa Mrowca – pismo stanowi załącznik Nr 8 do protokołu,

• Komendanta Komisariatu Policji w Orzeszu – pismo stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

Dodał, że Komendant Komisariat Policji w Orzeszu zwrócił się o wstępne zaopiniowanie sprawy 
dofinansowania w kwocie 20.750zł  zakupu w roku bieżącym dwóch radiowozów. 

Radny Piotr Szola zwrócił uwagę, że zasadnym będzie wpisanie do deklaracji o dofinansowaniu 
zakupu  samochodów,  klauzuli  że  do  Orzeskiego  Komisariatu  mają  być  przekazane  samochody 
nowe, te które zostaną zakupione.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: „kto jest za tym, aby wolne środki z roku 2014 
przeznaczyć  w  kwocie  20.750zł  na  dofinansowanie  zakupu  dwóch  nowych  radiowozów  dla 
orzeskiego Komisariatu Policji?”

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty przy 15 gł. „za” – jednogłośnie.
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W związku z powyższym wnioskiem stosowna zmiana w budżecie zostanie przedłożona radnym na 
lutowe posiedzenie sesji. Przewodniczący zwrócił uwagę, że uchwała ta będzie musiała być wtedy 
przez radę przyjęta.

Przewodniczący  zwrócił  uwagę,  że  samochód  służbowy Straży  Miejskiej  wykorzystywany jest 
także w czasie prowadzenia wspólnych patroli Straży z Policją.

Burmistrz  dodał,  że  samochód  służbowy Straży  Miejskiej  w  trakcie  prowadzonych  wspólnych 
patroli z Policją wyjeżdża również na interwencje prowadzone na terenie Ornontowic.

Przewodniczący poinformował, że sztab Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, który corocznie 
organizowany jest w Gimnazjum w Zawadzie zebrał w roku bieżącym kwotę wyższą niż w roku 
ubiegłym. Złożył dla całego sztabu podziękowania za wkład pracy i zaangażowanie.

Radny Zawady p.Bartłomiej Marek zaprosił wszystkich na koncert kolęd, który organizowany jest 
w dniu 25.01.2015r. o godz.17,30 w Kościele Ewangelicko-Augsburskim w Orzeszu.

9.Zamknięcie Sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął
IV Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 

Sesja trwała od godz. 14,30 do godz. 17,20.

Przewodniczący
     Protokołowała  Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak           mgr inż. Jan Mach
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Radni obecni na Sesji:

1. Bańczyk Józef 
2. Bortlik Grażyna 
3. Buchalik Eugeniusz 
4. Gazda Rajmund 
5. Kiecka Damian 
6. Mach Jan 
7. Marek Bartłomiej 
8. Matuszczyk Grażyna 
9. Mrowiec Damian 
10. Potysz Teresa 
11. Spendel Jan 
12. Szala Eugeniusz 
13. Szola Piotr 
14. Tabacki Aleksander 
15. Zgoł Janusz 

W Sesji wzięli również udział:

− p.Mirosław Blaski - Burmistrz Miasta
− p.Sylwia Krawczyk - Z-ca Burmistrza Miasta
− p.Iwona Burszka - Skarbnik Miasta
− p.Jolanta Szubert - Sekretarz Miasta
− p.Anna Czarnacka - Dyrektor MZO
− p.Łucja Hajduk - Dyrektor MBP
− p.Małgorzta Lorens - Dyrektor MOK
− p.Danuta Piwońska - Kierownik MOPS
− p.Monika Juranek - Kierownik PWD „Przystań”
− p.Wiesław Klar - Kierownik ZGKiM
− p.Maciej Bany - Naczelnik Wydziału UM
− p.Marek Bem - Naczelnik Wydziału UM
− p.Benedykt Kurcok - Naczelnik Wydziału UM
− p.Teresa Macioszek - Kierownik Referatu UM
− p.Tomasz Szier - Kierownik Referatu UM
− p.Elżbieta Goralczyk - Pracownik UM
− p.Barbara Petniakowska - Komendant Straży Miejskiej
− Radcy Prawni
− przedstawiciele pracy

Orzesze, dnia  10.02.2015r.
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